
Sektionsmöte Strands IF friidrott 2020-12-16

1. Mötets öppnande 
Ordförande hälsar alla välkomna till mötet och förklarar det öppnat. 

2. Närvarande
Närvarande: Johanna Bolin, Anders Silén, Maria Lindelöf, Lars Renström, Sandra 
Stark, Lina Quick 
Frånvarande:  Mikael Ohlsson

3. Val av sekreterare för mötet
Lars väljs till sekreterare för detta möte.

4. Godkännande av dagordning
Föreslagen dagordning godkänns. 

5. Genomgång av tidigare protokoll

 Anders rapporterade om läget gällande ekonomin. 
- Utfall 2020. Vi har god ekonomi och trots pågående Coronapandemin har 

vi ett överskott på drygt 200 000 kr (tack vare intäkter från Blodomloppet 
distans, stipendier och bidrag från RF, minskade utgifter pga. inställda 
tävlingar och färre resor). 

- Stipendier 2020. Vi har under året fått flera stipendier, med en 
totalsumma på närmare 80 000 kr.  

- Budget 2021. Beslut om ekonomiska riktlinjer för 2021 kommer att 
diskuteras i samband med ett första budgetmöte 2/12 2020 kl. 19:00. 

- Blodomloppet: Joakim E redovisade utfallet för Blodomloppet 2020 på 
distans: Loppet gick bättre än väntat, 557 deltog och intresset för att bli 
blodgivare var stort (52 st. intresseanmälningar jmf med tidigare år- ca 
100 st). Sponsorer skall faktureras vilket innebär att alla intäkter inte har 
registrerats. 

- Planering inför Blodomloppet 2021 pågår med olika förslag beroende på 
pandemiläget. Onsdag 26/5 2021 går Blodomloppet av stapeln- förutsatt 
att loppet kan köras som vanligt. 

- Holma. Inköp av träningscykel och skivstångssätt är på gång. Sanden är 
ännu inte utbytt. Frågan om sand kommer att tas upp på tränarmöte. 

- Camp Igge & Höghammarhallen. Frågan om att hyra Camp Igge för 
friidrottsträning (som alternativ till teknikträning o dyl) kommer att lyftas 
på tränarmötet den 8/12. Anders har ordnat loggkort som kan användas 
vid träning i Bollnäs. 

- Strands Ungdomsspel 2021. Anmäla till Frida är gjord med 15/8 som alt
1 och 21/8 som alt 2. 

- VU-spelen 2021. Möjlighet finns att åka, ekonomin är god. Frågan ställs 
på kommande tränarmöte. 

- Föräldramöte. I stället för ett fysiskt föräldramöte planeras ett 
informationsbrev till vårdnadshavare/föräldrar till aktiva. I infobrevet bör 
föräldrarollen/ansvaret förtydligas. Förslag på punkter till infobrev ställs på
tränarmötet dialog med tränarna. 

- Tränarmöte. Förslag på datum 8/12 2020. Där bör frågan om 
rollfördelning/ansvarsområden/undergrupper lyftas. 

- Rapport från höstmötet (Hälsinglands friidrottsförbund). 
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- Övriga frågor. Vi följer folkhälsomyndighetens riktlinjer samt svenska 
friidrottsförbundets riktlinjer och föreskrifter. 

- Nästkommande möte. Nästa styrelsemöte är den 16/12 2020 kl. 19:30. 

6. Ekonomi

Anders rapporterar läget gällande ekonomin. Ekonomin är god och Anders räknar
med en vinst på ungefär 300000:- vilket kan vara bra till kommande år.

- Budget 2021. Sammanfattning från budgetmötet den 2/12 2020. Anders 
informerar om det reviderade budgetförslaget. Vi godtar den föreslagna 
budgeten.

7. Blodomloppet

Planeringen inför kommande års Blodomlopp har startat och är planerat till 26/5 
2021 och det kommer även att finnas ett Blodomloppet Distans under veckan. Till
planeringsgruppen behöver dock medlemmar rekryteras. Vi skulle också behöva 
ha någon, kanske helst från styrelsen, som deltar i en kommande sponsorgrupp 
för hela Strands IF.

8. Mötesfrågor 

8.1 Avtal elitsatsning

Underlag till inriktning 2021 finns. Avtal ej skrivet, Anders ordnar det.

8.2 Ekonomiska riktlinjer för 2021
Vi beslutar att anta de föreslagna ekonomiska riktlinjer 2021. 

8.3 Holma
- Sandfrågan på Holma. Under jullovet byts masonitskivorna ut. Byte av sand bör 
ske under våren 2021.  Anders fixar detta under jullovet och tar hjälp till det som 
behövs. Även en industridammsugare köper Anders in och placerar permanent 
på Holma.

- Ny kod till kodlåset på Holma och Glysis är skapad och den nya koden är 
kommunicerad till tränargruppen.

8.4 Camp Igge och Höghammarhallen
Anna L kommer att ta kontakt Camp Igge för att se över vilka dagar och halltider 
som kan passa bäst för friidrottsträning samt möjligheten att boka hela Camp 
Igge för enbart friidrottsträning. 

8.5 Tävlingar
Inga planerade tävlingar framöver. Stora SM kommer att köras enligt plan dock.

8.6 Föräldramöte
Föräldramöte – informationsbrev till vårdnadshavare under våren 2021. Lars 
kommer att författa ett utkast till brev tillsammans med Lina som ett bollplank. 
Förslaget skickas sedan till styrelsen så kan vi diskutera det tillsammans på nästa
styrelsemöte.  
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8.7 Tränarmöte
Förslag från tränarmötet: Formella tränarmöten 2 ggr/år (inför inomhus 
respektive utomhussäsong). Däremellan förs dialog vid behov, så ofta det 
behövs. Styrelsen tycker det låter som ett bra förslag och föreslår att vi tar ett 
möte i april/maj inför utomhusflytten och ett under senhösten innan 
inomhussäsongen. Johanna lägger in förslag på datum i ”Årssnurran”.

8.8 Rapporter från möten
Tränarmötet 8/12 2020. 

 Förslag på ansvarsområden/roller 
 Internrekrytering av ungdomsledare
 Tränarbristen. Önskemål om att inventera vilka tränare som finns till 

förfogande för att hjälpa till. 
 Förslag på punkter till infobrev till föräldrar 
 Camp Igge – ett alternativ till träning. Anna L undersöker passande dagar. 

Lina Q kontaktar Iggesunds SK för att undersöka ev. samarbeten. 
När det gäller förslagen på ansvarsområden så kommer det förmodligen krävas 
att vi fördelar uppgifterna på styrelsemedlemmarna som får vara ansvarig för att 
se till att ”det händer något” och att arbetet kommer igång och löper som det 
ska. 

8.9 Styrelseledamöter 2021
Maria Lindelöf önskar ställa sin position till förfogande. Lars Renström vill fundera
ett varv till innan beslut men återkommer med besked så snart som möjligt. 
Styrelsen funderar på förslag till ersättare för i första hand Maria. 

9. Övriga frågor

 Önskemål om fortsatt skivstångsträning på IBALANS under VT 2021 för 
ungdomsgrupperna. 

 Rollfördelning för oss i styrelsen- kan det underlätta? Jo, det tror vi.
Förslag på områden/kontaktpersoner:

 Ekonomi och material – Anders
 Tränare och utbildningsfrågor – Lina
 Marknad och Sponsring – Johanna
 Tävling – Eventuellt Micke? Med möjlighet till bistånd av Lars
 Blodomloppet – Lars
 Andra aktiviteter, föräldramöten – Maria

Vi behöver också bli bättre på att ”få med oss” föräldrarna i 
samband med träningarna och diskuterade lite omkring detta. 
Informationsbrevet får väl bli ett bra forum för att inbjuda 
föräldrarna till ökat engagemang.

 Styrelsemöten- hur ofta ska vi ha dem?
Vi funderar vidare och tar upp det till diskussion under nästa 
styrelsemöte.

 Träningar – Utifrån de nu rådande omständigheterna i Hudiksvall 
med omfattande smittspridning av Covid-19 beslutar vi att ställa in 
arrangerade träningar fram till i första hand 10/1-2021.
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10. Nästa styrelsemöte

 Nästkommande möte blir 19/1 eller 26/1 kl 18.30 på kansliet/länk. 

11. Mötets avslutande
Mötet avslutades. 
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